

关于谨防不法分子假冒荷宝名义进行非法活动的风险提示及维权的声明
Warning and Disclaimer: beware of Illegal Activities of Imposters Posing as Robeco and
Safeguarding Your Interests

荷宝投资管理(上海)有限公司

声明

Robeco Investment Management (Shanghai) Co., Ltd.

Statement

近日, 荷宝投资管理(上海)有限公司(以下简称“本公司”)发现有不法机构及个人通过互联网假冒荷宝名义开展投资培训活动, 对公众造成混淆和误导, 其行为已侵犯荷宝合法权益。为此, 本公司郑重声明并严正提醒如下:

We, Robeco Investment Management (Shanghai) Co., Ltd. (“we”, “us” or “our”) recently noticed that some imposters carrying out investment training activities by posing as Robeco through the internet, to confuse and confound the public. Such activities infringe our and Robeco’s legitimate rights. Thus, we hereby solemnly declare and remind the following:

一. 本公司的唯一官方网址为<https://www.robeco.com/cn/>, 本公司的唯一官方微信公众账号为“荷宝投资Robeco”(微信号: RobecoInvestment), 本公司对通过其他渠道假冒荷宝名义发布的任何虚假宣传信息不承担任何责任。

Our only official website is <https://www.robeco.com/cn/>; our only official WeChat account is “荷宝投资Robeco”(WeChat account no.: RobecoInvestment). **We shall not assume any responsibility, obligation or liability in relation to any fabricated promotion information promulgated through other channels in the name of Robeco.**

二. 本公司近日在中国境内发现存在涉嫌假冒“荷宝”名称及标识的所谓的“荷宝商学院”、“小白30天市值逆袭课”、安卓版或IOS版的“荷宝商学院”钓鱼软件, 并有不法个人以“荷宝商学院首席分析师”身份向公众开展投资培训课程。本公司特此澄清:

Recently, it has come to our notice that there are some counterfeited “荷宝商学院”, “小白30天市值逆袭课”, phishing software of “荷宝商学院” downloaded for Android and IOS, suspected of fraud and misappropriation of the name and logo of “荷

宝” , and some imposters offering investment training courses to the public in the name of chief analysts of “荷宝商学院” . We hereby clarify that:

1. 本公司及关联方并未设立过“荷宝商学院”，该机构亦未在全国社会组织信用信息公示平台(网址: <https://www.chinanpo.gov.cn/>)等官方平台进行过登记; we and our affiliates have not established “荷宝商学院” , nor has such institution been registered on official platforms such as National Social Organization Credit Information Public Display Platform (website: <https://www.chinanpo.gov.cn/>);
2. 除本声明第一款列明的网站及微信公众号外, 本公司至今从未开发、发布、推出或者授权任何网站、微信群、手机应用程序(App); we have not developed, published, launched or authorized any website, WeChat group or App, except for the website and official WeChat account specified at paragraph 1 of this statement;
3. 本公司从未开设过任何投资培训课程, 亦未授权任何员工、第三方以“荷宝”名义对外宣传开展投资培训课程, 本公司严格遵守相关法律法规要求仅通过官方途径开展投资者教育活动。该等“荷宝商学院”、“荷宝商学院”钓鱼软件、以“荷宝商学院首席分析师”名义开展的活动均系非法盗用“荷宝”名称及标识开展的违法活动。荷宝与该等假冒机构, 钓鱼软件的所有者、开发者、供应商, “荷宝商学院首席分析师”及其任何行为无任何关联, 敬请广大消费者提高警觉, 切勿相信任何虚假信息。荷宝对任何人士因报名该等投资培训课程、信赖该等投资培训课程的内容及使用该等钓鱼软件而导致的任何损失, 概不负责。
we have not offered any investment training courses, nor have we authorized any employees or third parties to advertise investment training courses to the public in the name of “Robeco”. We strictly complies with relevant laws and regulations to carry out investor education activities only through official channels. The activities carried out by “荷宝商学院” , phishing software of “荷宝商学院” , persons in the name of chief analysts of “荷宝商学院” are all illegal activities posing as “Robeco”. Robeco has no connection with these counterfeited institutions, owners, developers or providers of these phishing softwares, chief analysts of “荷宝商学院” or any activities carried out thereof. Robeco hereby reminds all investors be alert, and do not believe any deceptive and fabricate information. Robeco shall not be responsible any losses incurred by any investors as a result of

enrolling in such investment training courses, relying on the contents of such courses and using such phishing softwares.

三. 荷宝已向国家知识产权局商标局申请注册并获得批准取得“荷宝”、“荷宝基金管理公司”等注册商标并且在相关类别(包括但不限于第36类“金融事务”)上注册。荷宝合法拥有上述商标专用权,任何其他机构或个人不得侵犯或冒用。对任何侵犯荷宝的知识产权、冒用名称及商标的行为,荷宝及本公司将保留法律追究的权利。

Robeco has applied to the Trademark Office of National Intellectual Property Administration and approved to register the trademarks of “荷宝”, “荷宝基金管理公司” etc., under relevant category (including without limitation, Type 36, “Financial Affairs”). Robeco legally owns the exclusive right to use the above-mentioned trademarks, which shall not be infringed or misused by any other institutions or individuals. Robeco and we shall reserve the right to take all the necessary legal actions or proceedings against any activities that infringe the intellectual property rights or counterfeit the names and trademarks of Robeco.

对于任何假冒荷宝名义进行非法活动的行为,荷宝有权向国家有关机关进行报案,并保留对违法行为人采取法律行动及进一步追究法律责任的权利。

For any illegal activities posing as Robeco, Robeco reserves the right to report to competent authorities and to take all necessary legal actions or proceedings against any offenders.

特此声明!本公司特别提醒广大消费者提高警惕,切勿相信虚假信息,以免造成财产损失。消费者如发现任何冒用荷宝名义的非法行为,应立即向监管部门、公安机关举报;若已遇上述诈骗,请立即向公安机关报案和向相关执法机关寻求协助,维护合法权益。如有任何疑问,可联系本公司进行咨询。不法分子冒用本公司及其员工的名义或者冒用任何其他荷宝主体及其员工的名义诱骗消费者参加任何投资培训课程、进行投资等非法诈骗活动均与本公司及荷宝无关,本公司及荷宝对消费者因此产生的任何损失不承担责任。

Hereby declare: we would like to draw your special attentions to be vigilant and not to believe any deceptive information, for avoidance of any pecuniary losses. If you are aware of any illegal activities conducted by any imposters posing as Robeco, please promptly report to relevant regulatory authorities and the public security bureau; if you think that you have been encountered to the above frauds, please promptly report it to the public security bureau and seek assistances from the relevant law enforcement authorities to safeguard and defend your legitimate rights and interests. Please contact us should you have any inquires. Illegal fraud

activities such as luring consumers to attend any investment training courses, making investments, etc., no matter by posing as us or our employees or as any other Robeco entities or their employees, shall be irrelevant to us and Robeco. We and Robeco shall not be responsible for any losses incurred to investors thereby.

荷宝投资管理(上海)有限公司
Robeco Investment Management (Shanghai) Co., Ltd.
2021年6月21日
21 June, 2021

